

## PRAYERS

Mr. Grisé, for Mr. Hnatyshyn, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table.—Government responses, pursuant to Standing Order 106(8), to petitions concerning abortion (English and French), as follows:

- 332-5372 presented by Mr. Bernier; and
- 332-5379 presented by Mr. Nowlan.—Sessional Paper No. 332-9/29Z.

Pursuant to Standing Order 106, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions, were presented as follows:

- four by the honourable Member for Thunder Bay—Atikokan (Mr. Angus) concerning a child care system (332-5527 to 332-5530);
- two by the honourable Member for Westmorland—Kent (Mr. Robichaud) concerning unemployment insurance regulations (332-5531 and 332-5532); and
- one by the honourable Member for Edmonton East (Mr. Lesick) concerning the political situation in Eastern Europe 332-5533).

Mr. Lewis, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table.—Copies of correspondence regarding the travel expenses of the Minister of State and Minister of State (Treasury Board) and those of his staff for the period October 1, 1987 to February 29, 1988. (English)—Sessional Paper No. 332-7/45.

The Order being read for the third reading of Bill C-136, An Act respecting broadcasting and to amend certain Acts in relation thereto and in relation to radiocommunication;

Mr. Lewis for Miss MacDonald (Kingston and the Islands), seconded by Mr. Cadieux, moved,—That the Bill be now read a third time and do pass.

And debate arising thereon;

Mrs. Finestone, seconded by Mr. Gauthier, moved in amendment thereto,—That the motion be amended by deleting all the words after the word "That" and substituting the following therefor:

"Bill C-136, An Act respecting broadcasting and to amend certain Acts in relation thereto and in relation to radiocommunication, be not now read a third time but be referred back to the Legislative Committee for the purpose of reconsidering Clause 3."

And debate arising thereon;

Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table.—Copies of correspondence, relating to aviation security measures, required by the Provincial Court of New Brunswick. (English)—Sessional Paper No. 332-7/46.

## PRIÈRE

M. Grisé, au nom de M. Hnatyshyn, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau.—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 106(8) du Règlement, aux pétitions sur l'avortement (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 332-5372 présentée par M. Bernier; et
- 332-5379 présentée par M. Nowlan.—Document parlementaire n° 332-9/29Z.

Conformément à l'article 106 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

- quatre par l'honorable député de Thunder Bay—Atikokan (M. Angus) sur un système de garde des enfants (332-5527 à 332-5530);
- deux par l'honorable député de Westmorland—Kent (M. Robichaud) sur les règlements de l'assurance-chômage (332-5531 et 332-5532); et
- une par l'honorable député d'Edmonton-Est (M. Lesick) sur la situation politique dans les pays d'Europe de l'Est (332-5533).

M. Lewis, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau.—Copies de correspondance concernant les dépenses de voyage du Ministre d'État et ministre d'État (Conseil du Trésor) et celles encourues par son personnel durant la période du 1<sup>er</sup> octobre 1987 au 29 février 1988. (Texte anglais)—Document parlementaire n° 332-7/45.

Il est donné lecture de l'ordre portant troisième lecture du projet de loi C-136, Loi concernant la radiodiffusion et modifiant certaines lois en conséquence et concernant la radiocommunication.

M. Lewis, au nom de M<sup>lle</sup> MacDonald (Kingston et les Îles), appuyé par M. Cadieux, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Il s'élève un débat;

M<sup>me</sup> Finestone, appuyée par M. Gauthier, propose l'amendement suivant,—Qu'on modifie la motion en retranchant tous les mots suivant le mot «Que» et en les remplaçant par ce qui suit:

«le projet de loi C-136, Loi concernant la radiodiffusion et modifiant certaines lois en conséquence et concernant la radiocommunication, ne soit pas maintenant lu une troisième fois mais qu'il soit renvoyé au Comité législatif afin de reconsidérer l'article 3».

Il s'élève un débat;

M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau.—Copies de correspondance, au sujet des mesures de sécurité aéronautique, requise par la Cour provinciale du Nouveau-Brunswick. (Texte anglais)—Document parlementaire n° 332-7/46.